
 

A
ct

a 
1

4
  d

e 
N

o
ve

m
b

re
  d

e 
2

01
2

 

1 
 

ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINARIA DE L’AMPA DE L’ESCOLA DR. SERÉS D’ALPICAT 

A Alpicat, a dia 14 de novembre de 2012, a les 21:00h es reuneix la junta de l’AMPA al Casal  

d’Alpicat, amb l’assistència dels membres que a continuació es relacionen i seguint l’ordre del 

dia que figura a la corresponent convocatòria. 

Assistents a la reunió:  Albert Melé (President), Meritxell Mata (vice-president), Carlos 

Pompido (Tresorer), Mònica Suárez (Secretària), Iolanda Bagué, Mª Jesús Damian, Sílvia 

Lumbierres, Anna Llovera, Mª Jose Montero, Eva Moscatel i Magda Tomás, i aproximadament 

uns 60 pares dels alumnes de l’escola. 

ORDRE DEL DIA: 

1. Decisions preses en relació a la nova gestió administrativa i organitzatives de l’AMPA. 

2. Torn obert d’intervencions.  

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 

1. Decisions preses en relació a la nova gestió administrativa i organitzatives de l’AMPA. 

El President comença la reunió donant la benvinguda i agraint l’assistència als pares, i explica 

que degut als últims esdeveniments de la setmana passada, la Junta ha vist necessari convocar 

aquesta reunió urgent per informar de les intencions que vol portar a terme a finals d'any. 

Després expliquen tant el President com la Vice-presidenta que l'AMPA està inscrita a diferents 

organismes i que per aquest motiu tenim uns deures i unes obligacions, i un d’ells és estar dins 

de la legalitat. Que actualment es porten a terme onze activitats extraescolars de les quals sis 

que són anglès, teatre, dansa, ioga, catacric i aloha, es fan mitjançant empreses legalment 

constituïdes que ens faciliten un monitor contractat i que emeten una factura, però les altres 

cinc que són multiesport, gimnàstica rítmica, tennis, patinatge i dibuix, les porta en cada cas un 

monitor directament sense cap tipus de contracte i amb l'agreujant que podriem tenir un 

accident d'un monitor, una acusació o una inspecció i derivar a l'AMPA amb una responsabilitat 

penal.  

Es mostra als pares tres notícies d'Internet relacionades amb denúncies realitzades a diferents 

AMPES. 

Es manifesta que la Junta s'està assessorant en una gestoria i s’estan valorant les següents 

possibilitats: activitats que estaran gestionades per empreses, d’altres es donarà d'alta al 

monitor i també s’està valorant la possibilitat de fer un conveni Universitat-Empresa, en alguna 

activitat en concret. 
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S'informa als pares que la Junta ha engegat un compte al Facebook, amb la intenció de 

transmetre informació i poder rebre qualsevol suggeriment o proposta dels pares. També es 

mira la possibilitat de fer un canvi de banc i s’està valorant les condicions que ens ofereix la 

Caixa de Guissona. 

L'Albert Melé, incita als pares a fer preguntes o aclariments dels temes tractats.  

2. Torn obert d’intervencions.  

A continuació es detalla les diverses intervencions realitzades pels assistents: 

 El Sr. David Sarrà: opina que li sembla molt bé el pas que vol fer la Junta de l'AMPA amb 

la legalització, en canvi no li agrada canviar de banc a una cooperativa i que pot ser 

s'hauria de consultar als pares aquest tema. També exposa la problemàtica de 

contractar monitors des de l’AMPA. 

 La Sra. Meri Mata: comenta que en un principi la Junta es va plantejar demanar 

votacions sobre portar a terme la legalitat de les activitats extraescolars, però ens vam 

donar compte que no podem qüestionar-nos complir la llei, llavors vam decidir portar a 

terme el plantejament. La Junta s’està assessorant en el tema dels contractes i ens han 

informat que existeix un contracte de monitor de lleure que et permet contractar 

poques hores setmanals, ja que hi ha monitors que fan poques hores i no se'ls pot 

exigir que es facin autònoms. 

 La Sra. Olga explica que hi ha activitats que tenen molta demanda d'alumnes pel 

monitor que la porta a terme i que no funcionaria igual sinó hi fos. 

 La Sra. Meri Mata deixa clar que no es vol prescindir de cap monitor  i que només es vol 

fer un contracte al monitor vigent i que s’intentarà continuar igual amb les activitats 

iniciades aquest curs perquè realment funcionen bé. 

 La Sra. Ma Jesús Damian explica que la Carla, monitora de gimnàstica rítmica, aquest 

any esta treballant per una empresa i que és aquesta la que té la responsabilitat amb la 

monitora. 

 La Sra. Elena pregunta que quan es portarà a terme la legalització de les activitats. 

 L'Albert Melé contesta que la intenció és de fer-ho abans d'acabar l'any i que només es 

vol legalitzar les activitats però sense fer canvis en la tasca dels monitors. També 

manifesta que els comptes que té la Junta estan a disposició de tots els pares de 
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l'escola. 

 La Sra. Carme pregunta què passa quan una activitat no es fa algun dia com és el cas de 

l'activitat de multiesport. 

 La Sra. Magda Tomàs va aclarir que era un cas excepcional ja que el monitor es va posar 

malalt a l'últim moment. 

 La Sra. Eva comenta que al web de l'AMPA està penjada la clàusula d'autorització de 

drets d'imatge per les activitats extraescolars. 

 

L'Albert Melé com a President de la Junta finalitza la reunió donant gràcies als pares per les 

seves consultes i opinions que han realitzat i al no haver cap objecció en el tema tractat queda 

admesa la proposta de la Junta. 

 

S'aixeca la sessió de la reunió a les 21:50h. 

President de l’AMPA      Secretària de l’AMPA 

 

                                                                 

 

Albert Melé       Mònica Suárez 

 


